
Toimintakertomus 2023 
Hyväksytty yhdistyksen kokouksessa xx.xx.2024 

Yleisesti 

TYRMY jatkoi ydintehtäväänsä kokoamalla yhteen turkulaiset metallia 
kuuntelevat ja mukavasta seurasta pitävät opiskelijat sekä 
opiskelijamieliset. Yhdistys keräsi toimintaansa mukaan laajasti eri 
alojen opiskelijoita, entisiä opiskelijoita ja muutamia myös 
korkeakouluopintoja suorittamattomia: toiminnassa oli vahva vapaasti 
mukaan ottava asenne sekä ilmapiiri. Kielenä toimi pääasiassa suomi, 
mutta paikoin myös englanti osallistujien mukaan. Toiminnan 
avoimuudessa sekä yhdenvertaisuudessa huomioitiin erityisesti ruoka-
aineallergiat, kasvis- tai vegaaniruokavaliot ja fyysinen saavutettavuus. 
Jäsenmaksun keräämisestä huolimatta valtaosa yhdistyksen 
toiminnasta oli täysin maksutonta sekä avointa yhdistykseen 
kuulumattomillekin, kaikki kiinnostuneet toivotettiin tervetulleiksi 
mukaan. 

Vuoden lopussa yhdistyksen jäsenmäärä oli 42 henkilöä. (2022: 44 
2021: 51, 2020: 43, 2019: 77, 2018: 76, 2017: 110, 2016: 130, 
2015: 140, 2014: 174, 2013: 175, 2012: 151, 2011: 148, 2010: 99). 

Viestintä 

Nettisivut ja sähköpostilista toimivat yhdistyksen säännöllisinä 
virallisina kanavina ja lähes kaikki tapahtumailmoitukset jaettiin niiden 
kautta. Kaikki yhdistyksen virallinen viestintä on kaksikielistä ja 
valtaosa siitä myös toteutettiin sekä suomeksi että englanniksi 
yksittäisiä postauksia tai artikkeleja lukuun ottamatta. Nettisivuilla 
katselukieli oli vaihdettavissa ja sähköposteissa sekä FB-tapahtumissa 
oli erikseen englanninkielinen osio. FB-ryhmät jatkoivat aktiivisena 
keskustelualustana jäsenilleen ja toimivat myös tärkeinä 
viestintäkanavina hallituksen ja jäsenistön välillä. Lisäksi viestintään 
käytettiin yhdistyksen Facebook-sivua, Instagram-tiliä ja Discord-
kanavaa, joka toimi myös jäsenten vapaana viestintäalustana sekä 
etätapahtuma- ja -kokousalustana. 

Tapahtumien viestintään hyödynnettiin aktiivisesti myös 
yhteistyötahojen kanavia, pääasiassa TYYn tapahtumakalenteria ja 
sisarjärjestöjä. Vastaavasti myös näiden yhteistyötahojen viestejä 
välitettiin yhdistyksen kanavista. Yhdistyksen kanavissa ei 



jaettu lainkaan loukkaavaa materiaalia tai käyttäydytty asiattomasti: 
hallitus valvoi toimintaa läpi vuoden ja keskustelu pysyi skenelle 
uskollisena. 

Talous 

Yhdistyksen talouden seurantaa ja käytännön toimintaa toteutti 
taloudenhoitaja hallituksen jäsenenä. Hallitukselle pidettiin 
talouskatsauksia yksittäisten tiedustelujen lisäksi. Yhdistys keräsi 
tuloja pääasiassa jäsenmaksuista ja tuotemyynnistä. Tuloja saatiin 
myös Saaristobaarissa järjestetyn keikkaillan lipunmyynnistä. 
Saaristobaari ei ottanut maksua tilojen käytöstä, mutta yhdistyksen 
tuloista maksettiin ääniteknikolle sekä yhden esiintyjän matkakuluihin. 
Yhdistyksen taloudessa ei ollut ongelmia.  

Hallitus ja toimihenkilöt 

Yhdistyksen hallituksessa toimivat seuraavat henkilöt: 

• Teppo Reinikainen; puheenjohtaja  

• Kaisa Luhta; varapuheenjohtaja  

• Laura Luhta; taloudenhoitaja  

• Saku Lindroos; sihteeri, Häirintäyhdyshenkilö  

•  Elina Kivimäki; viestintä, Häirintäyhdyshenkilö  

 
Varsinaisena toiminnantarkastajana toimi Tero Ahlgren. 

  
Hallitus kokousti tarpeen mukaan. Hallituksen dokumentointiin 
käytetiin Google Drive -pilvipalvelua, sekä Discordissa ainoastaan 
hallitukselle tarkoitettua dokumentit -kanavaa, joihin kaikki hallituksen 
jäsenet pääsivät tallentamaan kauden aikana syntynyttä digitaalista 



materiaaliaan ja jossa säilytettiin muuta tietoa.  
Hallituksen toiminnasta kerrottiin avoimesti kauden ympäri ja 
syyskokouksen lähestyessä jäsenistöä suositeltiin hakemaan 
hallitukseen niin yleisesti viestintäkanavissa kuin kasvotusten suomeksi 
ja englanniksi. Hallitukseen hakemisen kiinnostavuuden lisäämiseksi 
hyödynnettiin nettisivujen omaa osiota hallitustoiminnasta 
kertomiseen.  

Yhteistyö ja näkyvyys  

 
Yhdistys piti standia TYYn Avajaiskarnevaaleilla ja Welcome Fairilla., 
mutta Study in Turku -messuille ei osallistuttu.  

Yhdistys osallistui Turun wappuradio-lähetyksiin TYRMY plays metal 
-ohjelmalla. 

Yhdistys käynnisti uudestaan myös keikkatoimintansa, joka pysähtyi 
aikoinaan koronarajoitusten ja tilanpuutteen vuoksi järjestämällä 
kolmen bändin keikkaillan Saaristobaarissa marraskuussa. Idea 
tapahtumaan syntyi alkuvuodesta 2023 Saaristobaarin aloitteesta. 

 
HYRMYn järjestämää Akateemista heviristeilyä mainostettiin 
yhdistyksen viestintäkanavissa, ja risteilylle osallistui yhdistyksen 
jäseniä. 

Yhdistyksen aineellinen historia on säilöttynä "TYRMY-museoon", jota 
pidettiin häkkivarastossa. 

Tapahtumat  

Yhdistyksen tapahtumien suunnittelussa huomioitiin niihin 
osallistumisen sekä järjestämisen ekologisuus painottamalla helposti 
julkisella sekä kevyellä liikenteellä saavutettavia tiloja, suosimalla 
kasvisruokaa, pidättäytymällä kertakäyttövälineiden hyödyntämisestä 
ja kierrättämällä jätteet. Esteettömyys oli aina lähtökohta ja vaikka 
toteutuksesta jouduttiin paikoin hieman tinkimään, saatiin esteetön 
kulku silti järjestettyä. 

Kauden aikana järjestettiin seuraavat tapahtumat:   



• 10.2. Peli-ilta Proffan Kellarissa  

• 17.2. Tutustumisilta TYY:n saunalla 

• 17.3. Musakuunteluilta Proffan Kellarissa 

• 26.3. TYRMY goes Forum Marinum -ekskursio 

• 5.4. Karaokeilta Alepub Telakassa

• 13.4. Kevätkokous Turku -salissa  

• 22.4. Peli-ilta Proffan Kellarissa

• 26.4. TYRMY Plays Metal -lähetys Turun Wappuradiossa

• 30.4. Vappubooli  

• 8.6. Yhdistyksen Ylimääräinen kokous ja peli-ilta Proffan 
Kellarissa 

• 17.6. Nummi- ja Tuskabändien esikuunteluilta Proffan Kellarissa 

• 12.7. Piknik Kupittaanpuistossa 

• 25.8. TYRMY Welcome Fairilla Yliopistonmaellä 

• 26.8. TYRMY TYYn blokissa Turku-Prideilla 

• 5.9. TYRMY Turun yliopiston avajaiskarnevaaleilla yliopistonmäellä 

• 29.9. Tutustumisilta TYY:n saunalla 

• 13.10. Peli-ilta Proffan Kellarissa 

• 26.10. TYRMY Plays Metal Turun Syssyradiossa 

• 23.11. TYRMY Presents: Alkamaton, Sum of Seven, Bobahau 
@Saaristobaari 

• 5.12. Pikkujoulut TYY:n saunalla 

• 15.12 Syyskokous Proffan Kellarissa 

• 19.12. Yhdistyksen Ylimääräinen kokous 
 

 



Toimintasuunnitelmaprojektien toteutuminen  

Tapahtumatoimikuntaa kutsuttiin mukaan järjestämään 
syyslukukauden tapahtumia, mutta pop-up tapahtumia ei järjestetty.  
Viestinnän toteutumisesta huolehdittiin läpi kauden. 

Resursseja yhteistyön lisäämiseen muiden järjestöjen kanssa ei kauden 
aikana ollut. 

Käyttöön otettu iZettle. Spredshop -verkkokauppa on perustettu, 
mutta käyttöönotto odottaa verotuksen selvittämistä.


